
Fra: NILS JOHAN EDVARTSEN (nil-edva@online.no)
Sendt: 15.07.2019 13:19:11
Til: post@bjoroya.no
Kopi: Postmottak Osen kommune

Emne: Lokaliteten på Nausttaren
Vedlegg: 

Hei!

Jeg har hytte i Kleiva Hyttefelt på Sætervik og er formann i Kleiva Hytteeierforening.

Ser at det er aktivitet på oppdrettsanlegget på fjorden utenfor hyttefeltet,noe som tyder på at det skal
startes opp med produksjon/oppforing i 

av laks i merdene igjen.

Vil med denne mailen oppfordre til at det legges opp til landstrøm til anlegget nå når driften skal tas opp
igjen.

Sist det var drift på Nausttaren ble anlegget drevet med en lekter med ett stort dieselagregat som gikk
hele døgnet .

For oss som har hyttene nærmest anlegget var støyen fra dette agregatet direkte plagsom, da det aldri
var stille, og det er vel

ikke spesielt miljøvennlig heller.

Håper derfor at det blir tatt hensyn til dette ved oppstart på anlegget igjen.

Med vennlig hilsen

Nils Edvartsen

Formann , Kleiva Hytteeierforening.

 


